

多櫃檯轉換指示表格

MULTI-COUNTER TRANSFER INSTRUCTION FORM

致: 中國天元證券有限公司

To: China Tian Yuan Securities Limited

客戶名稱 Account Name _____

客戶號碼 Account Number _____

交收日期 Settlement Date _____

本人 / 吾等現要求中國天元證券有限公司於本人 / 吾等的戶口中作以下的證券轉賬指示:

I / We hereby request the securities transfer between the securities account maintained with China Tian Yuan Securities Limited with the following instructions:

	由 From:	至 To:
股份號碼 Stock Code		
股份名稱 Stock Name		
貨幣 Currency		
股份數量 Number of Shares		

注意 Notes:

- 除非兩者股票代號的股份是屬於同一發行人的多櫃檯合資格證券，否則不能轉換。
No transfer will be effected unless the shares of both stock codes are Multi-counter Eligible Securities of the same issuer.
- 每項交易收取手續費港幣 5 元。
Handling Charges of HKD5 per transfer.

本人 / 吾等在此同意，由於中國天元證券按照本人 / 吾等的指令採取行動導致、引起的所有性質的責任、損失、費用，本人 / 吾等同意向中國天元證券承擔以上指令所產生賠償責任。

I / We hereby agree to indemnify you from and against all liabilities, loses and cost, which may be suffered by reason of China Tian Yuan Securities acting in accordance with my / our instruction set above.

客戶簽署

日期

Client Signature _____

Date _____

只供內部使用 For official use only

Received by CS / AE	Signature Verified by	Processed by	Approved by
Name	Name	Name	Name
Date	Date	Date	Date